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Vragen van het lid Çegerek (PvdA) aan de Staatssecretaris van Infrastructuur 
en Milieu over microplastics (ingezonden 17 februari 2015). 

Vraag 1
Kent u het onderzoek van Deltares naar microplastics, waaruit blijkt dat 
microplastics nog gevaarlijker zijn voor de mens dan gedacht?1 

Vraag 2
Hoe beoordeelt u de uitkomsten van het onderzoek waaruit blijkt dat 
weekmakers, brandvertragers en vulmiddelen in het milieu terecht komen die 
effect kunnen hebben op mens en dier en bijvoorbeeld leiden tot hormonale 
verstoringen en neurologische aandoeningen? 

Vraag 3
Welke maatregelen overweegt u om plastic in de vorm van zwerfafval in 
zoetwater en zeeën te beperken? 

Vraag 4
Bent u bereid om technische maatregelen te overwegen om de hoeveelheid 
microplastics die vrijkomt te verminderen, bijvoorbeeld met betrekking tot 
extra filters in wasmachines waarmee kleine stukjes plastic, afgegeven door 
synthetische kleding tijdens het wassen, worden opgevangen? 

Vraag 5
Uit het onderzoek blijkt dat er meer behoefte is aan onderzoek naar de 
effecten van plastic op zoetwater; bent u bereid hier onderzoek naar te laten 
doen?

1 http://www.deltares.nl/nl/actueel/nieuwsbericht/item/19468/microplastics-nog-giftiger-voor-
mens-en-milieu-dan-gedacht
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